

Qingqing Wants to Vote_Read Aloud Checklist for Planning
Better Immersion Level 2 Unit 11 Lesson 2
《晴晴要投票》阅读教学目标对查表最终设计版本

Obj ID	Objective	Notes/Teacher Modeling Examples from the text you plan to teach
F.L.G.2	能够指出代表时间的短语 Identify the many phrases which can be used to represent time	十一月二日 (Nov. 2nd) 星期二 (Tuesday)
F.L.G.5	理解问句的问法: ex, 是不是, 好不好, 为什么, 什么时候..... Understand the different ways to express a question	什么时候可以选总统呢? 十八岁。 去哪儿? 去投票。 美国现在的总统是谁? Donald Trump 你们班不是有过一次选举吗? 有没有做到他答应的事情?
F.L.C.1	能够理解带有关联词的句子 如: “还有, 可是” 等 Understand the usage of the many different conjunction words in Chinese. The exact ones introduced at each level are shown in Chinese	(review points) 先..... 然后..... 最后.....
F.L.V..2	能够理解本级词语表里词语的含 Demonstrate understanding of meaning and usage of vocabulary words introduced at this level	选举, 班长, 投票, 选择
F.R.L.3.2	能够指出对话双方的人物 Distinguish the characters in a dialogue	妈妈 和 晴晴
F.RL.4.3	能够理解故事的一部分是以对话的形式传达的, 并能够辨识对话。 Determine the meaning of text through the use of dialogue	Understand the main idea by the conversation between mum and Qingqing. : "..." Main idea of the text is to introduce what election means and how citizen utilize the right of voting through Qingqing and Mum's dialogue.. 通过晴晴和妈妈的对话, 介绍了选举制度是什么, 公民如何行使选举权。
F.RL.4.4	能够理解形容词的用法 (主语+形容词: 她很漂亮) Understand the usage of adjectives	十一月二日是美国重要的 (important) 一天。
F.RI.3.2	能够理解现象或事件产生的原因或结果 Understand the cause and effect of a concept or event	投票选举的结果是什么? 选出一.....之主之后, 她/他做.....。
F.RI. 7.1	能够根据图片来理解不懂词语的意思 With the help of illustrations, determine the meaning of unknown words	演讲, 投票
F.RI.1.1	能够在老师的帮助下复述内容 With prompting and support, retell the key details in a text	晴晴班是怎么选出班长的? 先..... 然后..... 最后.....
F.RI.1.2	能够根据内容提出和回答有关大意的问题 Ask and answer questions to demonstrate understanding of a text, referring explicitly to the text as the basis for the answer	小海选上以后, 有没有做答应的事情? 如果选出的代表没有做好, 会怎样? 在美国几岁可以投票选总统? 你学到什么新知识?